
S HÄSSELBY-VÄLLINGBY  
STADSDELSFÖRVALTNING 
HANDIKAPPRÅD  

 PROTOKOLL 9:2008 

SAMMANTRÄDE  

17 NOVEMBER 2008 

SID 1 (3) 
 

 

Box 3424, 165 23 Hässelby. Telefon 08-50804000. Fax 08-50804099 

Besöksadress Hässelby Torg 20-22 www.stockholm.se 

 

Närvarande: 

Ordförande Marita Innergård   DHR 

Vice ordförande --- 

Ledamöter Lars Lindén   HRF 

 Hans Hammarlund  FUB 

 Birgitta Jacobsson   IFS 

 Barbro Eld Eriksson   SRF 

 

Anmält förhinder Heidi Nordin    RBU  

Katarina Sundberg   RSMH 

    

I tjänsten deltog  Lena Fax  §§ 1-9 

 Sven-Göran Södergren  §§ 1-9 

Ingrid Brännström  §§ 1-4 

Anders Ödmark    §§ 1-5  

   

 

PARAGRAFER 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens sammanträde 

och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

 I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tilllägg. 

 

§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Barbro Eld Eriksson valdes att justera dagens protokoll  

torsdagen den 20 november 2008. 

 

§ 4  Kvarvarande frågor 

 Avdelningschef Ingrid Brännström informerade följande: 

 Gruppbostad Paradsängen har haft stor personalomsättning. Många 

problem har varit arbetsmiljörelaterade men är nu på väg att redas ut.  

Tillgång till sjuksköterska dygnets alla timmar är ett mål som snart 

kommer uppnås. För att lösa bemanningen fullt ut kommer visst samar-

bete att ske med äldreomsorgens verksamheter. 

 

 Skuldrådgivning i stadsdelen. 

 Det finns ett stort behov av skuldrådgivning i stadsdelen och någon av-

mattning av behovet går inte att se. Någon form av funktionsnedsättning 

finns många gånger med som en bidragande faktor. Förvaltningens boen-

destödjare får råd och stöd samt utbildning för att själva kunna göra in-

satser för den sökande. 

 

Rådet tackar för informationen och anser att frågorna är besvarade. 

 

§ 5 Verksamhetsplan 2009 

 Anders Ödmark informerar om arbetet med Verksamhetsplan 2009 

Förutsättningar och fördelning av budget gicks igenom utifrån kommun-

fullmäktiges budgetbeslut och stadsledningskontorets anvisningar. Utde-

lades utdrag ur förvaltningens arbetsmaterial avseende mål för verksam-

hetsområdena Omsorg om personer med funktionsnedsättning och Soci-

alpsykiatrin. Ett fullständigt förslag till verksamhetsplan kommer att 

sändas ut till nämnden den 4 december inför dess sammanträde den 16 

december. 

 

Rådet anser att handikapperspektivet måste in mycket tydligt i verksam-

hetsplan för 2009. Rådet ställer sig bakom kommunstyrelsens handikapp-

råd som tagit fram förslag till ” indikatorer”.  
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§ 6  Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 25 november 

  

Ärende 11. Gemensamma trygghetsskapande och brottsförebyggande åt-

gärder i Hässelby Vällingby stadsdelsområde. 

Rådet har uppmärksammat att det är problem med tryggheten på  

Trolle Bondes gata i Nälsta p g a skrymmande vegetation. Så har det varit i 

många år, trots bra belysning. Oklart vem som har ansvaret för p-platsen. 

Rådet tycker ärendet är bra och ställer sig bakom förslaget. 

Förvaltningen tar med sig frågan. 

 

§ 7  Övrig information från förvaltningen 

 Förslag till sammanträdestider för år 2009 godkändes.  

 

 Lena Fax informerade om de verksamheter som är upphandlade.  

För att överföringen till de nya vårdgivarna ska ske så smidigt som möj-

ligt så har förvaltningen bildat en projektorganisation. I projektorganisa-

tionens styrgrupp ingår flera avdelningschefer. Projektledare är enhets-

chefen för de upphandlade verksamheterna. Viktigt att fånga upp vilken 

effekt på verksamheterna som upphandlingarna har fått. På förvaltning-

ens initiativ beslöts gemensamt att inrätta en arbetsgrupp med deltagare 

från förvaltning och råd.  

 

Rådet vill på nytt invända mot att förvaltningen upphandlar efter 

”billigaste pris gäller” 

 
§ 8  Övriga frågor 

 Rådet genom Birgitta Jacobsson undrar hur långt byggplanerna har 

kommit för ett nytt P-hus i flera plan vid Råcksta T-bana? Redan idag är 

området otryggt med dålig uppsikt och med ej tillfredsställande belys-

ning, gäller även gångtunneln under Bergslagsvägen.  

 

 Svar: Detaljplan är fastställd och förvaltningen återkommer med infor-

mation. 

 
§ 9  Anmälan inkomna handlingar 

 Kommunstyrelsens handikappråd – handikapporganisationernas förslag 

på indikatorer inför arbetet med Stockholms stads budget för 2009. 

Rådet ställer sig bakom skrivelsen.  

 
§ 10 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte och förklarade sam-

manträdet avslutat . Nästa sammanträde som blir årets sista, äger rum mån-

dagen den 8 december 2008, klockan 14.00 – ca 16.30 i rum  Markelius.  

Rådet har förmöte 13.30-14.00.  


